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Sēde sasaukta 2022.gada 26.maijā plkst. 9  

Sēde atklāta 2022.gada 26.maijā plkst. 9 

 

Sēdi  vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti 

Domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts 

Arnolds Jātnieks, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Juris 

Krievs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāts Ingmārs Līdaka, deputāts 

Jānis Kalniņš, deputāte Inita Nagņibeda, deputāte Līga Rimševica, deputāts Raitis 

Ābelnieks, deputāts Jānis Dūmiņš 

 

Sēdē nepiedalās: 

Deputāte Laine Baha– personisku iemeslu dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

Bauskas novada Sociālā dienesta struktūrvienības vadītājas Sigma Strautmale un Ina 

Jankeviča, Vecumnieku apvienības pārvaldes jurista palīdze Inese Kampa, Tiesiskā 

nodrošinājuma nodaļas jurists Arvīds Zvirbulis, datortīklu un datorsistēmu administratori Agris 

Pētersons, Raimonds Borkovskis, sabiedrisko attiecību speciāliste Anta Kļaveniece, LETAS 

žurnālists Kaspars Kalējs, Juridiskā un iepirkumu departamenta vadītāja p.i. Evita Grigorjeva, 

Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, Vecsaules pagasta 

nodaļas vadītāja Līga Vasiļauska, Bauskas pilsētas nodaļas vadītājs Jānis Feldmanis, 

Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, pašvaldības izpilddirektors Ivars 

Romānovs, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Dace Stubure, 

Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, 

sabiedrisko attiecību speciāliste Beata Logina, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis 

Varnevičs, Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra speciāliste Marija Dūduma, 

pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja 

Ilze Tijone, Vecumnieku apvienības pārvaldes zemes ierīkotājs teritorijas plānotājs Jānis 

Strēlis, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, 

Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja 

Dina Romanovska, juriste Anita Cehanoviča, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, Bauskas apvienības pārvaldes būvinženiere Agita Eglinska, energopārvaldnieks 

Raitis Ignatjevs, Bauskas apvienības pārvaldes vadītājs Aleksandrs Gurkovskis, vecākā 

dzīvokļu speciāliste Sandra Kazāka. 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Mārīte Dābola. 
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Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Vecsaules pamatskolas direktores Lilijas Bulas atbrīvošanu no amata. 

3. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā. 

4. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā. 

5. Par saistošo noteikumu " Par koku ciršanu ārpus meža Bauskas novada teritorijā" 

apstiprināšanu. 

6. Par saistošo noteikumu “Par sociālajiem pakalpojumiem Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

7. Par sadraudzības un sadarbības līgumu atjaunošanu. 

8. Par apbalvojumu dibināšanu un nolikuma „Par Bauskas novada pašvaldības 

apbalvojumiem” apstiprināšanu. 

9. Par nolikuma “Par līdzfinansējuma piešķiršanu uzņēmējdarbības uzsākšanai un attīstībai 

“Īsteno savu ideju Bauskas novadā!”” apstiprināšanu. 

10. Par prioritāro projektu noteikšanu. 

11. Par prioritāro Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas projektu noteikšanu. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības Energopārvaldības sistēmas rokasgrāmatas 4.redakcijas 

apstiprināšanu. 

13. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu ziedojumam sadraudzības pašvaldībai Ukrainā - Malinas 

pilsētai. 

14. Par līdzfinansējuma piešķiršanu Codes luterāņu baznīcas tehniskajam apsekojumam. 

15. Par aizņēmumu investīciju projekta "Pašvaldības autoceļa B7 "Priedītes–Mežotnes stacija" 

pārbūve (1806 m) posmā no 0,0. km līdz 1,806. km" īstenošanai. 

16. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam „Dzīvojamo ēku Liepu ielā 8 un 10, Īslīces 

pagastā teritorijas labiekārtošana un stāvlaukumu izbūve”. 

17. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par nedzīvojamo 

telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu”. 

18. Par izmaiņām atkritumu apsaimniekošanas maksā Bauskas novada Bārbeles, Kurmenes, 

Skaistkalnes, Stelpes, Valles un Vecumnieku pagastu teritorijās. 

19. Par atļauju SIA “Eco Baltia vide” izvietot jaunu atkritumu šķirošanas, uzglabāšanas, 

sagatavošanas pārstrādei vietu Bērzkalnu ielā 77, Bauskā. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Bērzkalnu iela 7, 

Bauskā atsavināšanu. 

21. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Stabiņi”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Mazainavas”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

23. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Bauskas iela 25” Vecumnieku pagastā. 

24. Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 29.oktobra lēmumā "Par vietējās nozīmes 

autoceļa V1025 Bauska -Gailīši -Lietuvas robeža ceļa posma pārņemšanu pašvaldības 

bilancē". 

25. Par dzīvojamās mājas Dārza iela 24, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 
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1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, G.Kalniņš, A.Okmanis, I.Līdaka) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Pašvaldības izpilddirektors informē par pašvaldības līdzdalības kapitālsabiedrībās 

izvērtējuma procesa virzību.  

          Saskaņā ar 15.03.2022. izdoto rīkojumu “Par pašvaldības  līdzdalības kapitālsabiedrībās 

izvērtējuma veikšanu Bauskas novada pašvaldībā” Audita un kapitālsabiedrību pārraudzības 

nodaļai tika uzdots veikt izvērtējumu un konstatēt, vai atbilstoši  VPIL 88. pantam pastāv pamats 

pašvaldības līdzdalības saglabāšanā katrā kapitālsabiedrībā, kā arī organizēt konsultācijas ar 

komersantus pārstāvošām biedrībām, nodibinājumiem un Konkurences padomi. 

          Atbilstoši rīkojumā noteiktajam Audita un kapitālsabiedrību pārraudzības nodaļa ir veikusi 

pašvaldības līdzdalības  izvērtējumus visās kapitālsabiedrībās, izņemot SIA “Jaunolis” un SIA 

“VIDES SERVISS”, kuru sniegtie pakalpojumi prasa daudz detalizētāku ietekmes izvērtējumu 

uz konkurences aspektiem  un pakalpojumu pieejamību tirgū. 

           Sagatavotie izvērtējumi ir nosūtīti profesionālajām asociācijām, kuras pārstāv konkrētās 

kapitālsabiedrību darbības jomas, viedokļu iegūšanai, piemēram, Latvijas Siltumuzņēmumu 

asociācijai, Latvijas Zobārstu asociācijai,  Latvijas Ūdensapgādes un kanalizācijas uzņēmumu 

asociācijai, kā arī biedrībai “Latvijas Tirdzniecības un rūpniecības kamera” (turpmāk –LTRK). 

            Ir saņemti Latvijas Siltumuzņēmumu asociācijas par siltumapgādes jomas 

kapitālsabiedrībām un Latvijas Zobārstu asociācijas par pašvaldības kapitālsabiedrības SIA 

“Zemgales mutes veselības  centrs” darbību pašvaldības līdzdalību atbalstoši viedokļi. 

           Savukārt šīs nedēļas sākumā saņemtajā biedrības “LTRK” starpatbildē “Par publiskas 

personas līdzdalības kapitālsabiedrībās izvērtēšanu” kas informatīvi ir nosūtīta arī Konkurences 

padomei, pašvaldība ir saņēmusi aicinājumu, vērtējot publiskas personas ietekmi uz kādu 

konkrētu tirgu, izvērtēt arī citus iesaistes veidus, ne tikai iesaisti kapitālsabiedrībās. Proti, 

konkrētā norāde attiecināta  uz pašvaldības veselības aprūpes un komunālo pakalpojumu jomā 

strādājošo kapitālsabiedrību  sniegtajiem pakalpojumiem korelācijā ar līdzīgiem vai tādiem 

pašiem pakalpojumiem, kurus sniedz pašvaldības dibinātas aģentūras vai iestādes. Tāpēc LTRK 

lūdz pašvaldību izvērtējumus papildināt augstāk norādītajā tvērumā un tad atkārtoti tos nosūtīt 

LTRK.  

          Ir dots uzdevums šī LTRK lūguma/norādes izvērtēšanai un pieprasītās papildu 

informācijas sagatavošanai.  

           Par izmaiņām kapitālsabiedrību vadībā: procesā ir  valdes locekļu atlases konkursi SIA 

“Iecavas DZKS” un SIA “Mūsu saimnieks”.  Lai gan dalību atlases konkursā uz SIA “Mūsu 

saimnieks” valdes locekļa amatu bija pieteikuši trīs amata pretendenti, saskaņā ar nominācijas 

komisijas sniegto informāciju, neviens no uz SIA “Mūsu saimnieks” valdes locekļa amatu 

iesniegtajiem pieteikumiem neatbilda prasībām, tādēļ komisija ir noraidījusi visus iesniegtos  

pieteikumus. 

           Savukārt uz SIA ‘Iecavas DZKS” valdes locekļa amatu konkurss turpinās, otrajā atlases 

kārtā uz pārrunām 31.05.22. ir  uzaicināti 3 pretendenti. 

          Maijā, noturot ārkārtas dalībnieku sapulces, veiktas izmaiņas SIA “Iecavas siltums” un 

SIA “Kūdrinieks”, kur iepriekšējie valdes locekļi atstājuši amatus. Abas kapitālsabiedrības 

šobrīd vada pagaidu valdes loceklis Andis Kaspars ar pilnvarojuma līguma termiņu līdz 

30.09.2022.  

          Ar 1.jūniju jauns pagaidu valdes loceklis tiks iecelts arī SIA “Mūsu saimnieks”. Šobrīd 

tiek izvērtēti un aicināti uz pārrunām divi potenciāli amata  pretendenti, kuri pašlaik strādā 

pašvaldības kapitālsabiedrībās  un to iegūtā augstākā izglītība atbilst valdes locekļa amatam 

noteiktajām prasībām.  
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           Maijā ir pabeigts darbs pie iekšēja audita veikšanas kārtības noteikumu izstrādes un šis 

jautājums tiek gatavots izskatīšanai jūnija komiteju un domes sēdē. 

         Turpinās darbs Amatu klasificēšanas komisijā un nākamās nedēļas laikā,  uzsākot darbu jau 

rīt ar Rundāles apvienības pārvaldes iesniegto amatu sarakstu izvērtēšanu, tiks izskatīti visu 

apvienību pārvalžu iesniegtie  amatu saraksti ar  amatu klasifikāciju atbilstoši jaunajam amatu 

katalogam, vienlaicīgi vērtējot gan kopīgo, gan atšķirīgo amatu nosaukumu piemērošanā 

kontekstā ar noteiktajiem amatu pienākumiem. 

      Šā gada 25. maijā norisinājās Uzņēmumiem draudzīgākās pašvaldības balvu pasniegšana, 

kurā pretendenti tika vērtēti pēc dažādiem kritērijiem – pašvaldības atbildes uz uzņēmēja interesi 

attīstīt biznesu konkrētajā reģionā, pašvaldības atbalsta izglītības iestādēm uzņēmējdarbības 

programmu īstenošanā un skolēnu mācību uzņēmumu organizēšanā, pašvaldības pašvērtējuma, 

uzņēmēju vērtējuma un reģistrēto uzņēmumu daudzuma konkrētajā pašvaldībā. 

Kategorijā “Uzņēmumiem draudzīgākā valstspilsēta 2022” 1. vietu ieguva Jūrmalas 

valstspilsēta, 2. vietu Rīgas valstspilsēta, bet 3. vietu Ventspils valstspilsēta. Savukārt kategorijā 

“Uzņēmumiem draudzīgākais novads 2022”  1. vietu ieguva Bauskas novads, bet 2. un 3. vietu 

dala Kuldīgas novads un Tukuma novads. 

 Sākts darbs, gatavojot pašvaldības 2021.gada publisko pārskatu, izstrādājot dažādus 

saistošos noteikumus, tai skaitā par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu. 

Uz G.Kalniņa jautājumu par projektu virzību un to iespējamo sadārdzinājumu, atmaksu 

uzņēmējiem I.Romānovs: regulāri notiek projektu vadības darba grupu sanāksmes, sarunas ar 

uzņēmējiem, vienošanās izskatīšana; informācija par sadārdzinājumu tiek sniegta. Piekrīt, ka 

sadārdzinājums procesus ietekmē. 

A.Okmaņa piebilde: 26.maijā būs apstiprināta  Latvijas Valsts ceļu metodoloģija par 

sadārdzinājuma organizēšanu ceļu projektiem.  

 

Informāciju pieņem zināšanai. 

 

2.p. 

Par Vecsaules pamatskolas direktores Lilijas Bulas atbrīvošanu no amata. 

(I.Romānovs, A.Jātnieks) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Saņemts Vecsaules pamatskolas direktores Lilijas Bulas iesniegums ar lūgumu izbeigt 

darba attiecības 2022.gada 30.jūnijā. L.Bula Vecsaules pamatskolu vada kopš 2016.gada, bet 

no 1999.gada līdz 2016.gadam - Ozolaines pamatskolu. Lūdz lemt par sagatavoto lēmuma 

projektu - L.Bulas atbrīvošanu no direktores amata saskaņā ar Darba likuma 100.panta pirmo 

daļu. 

A.Jātnieks pateicas L.Bulai par darbu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 248 "Par Vecsaules pamatskolas 

direktores Lilijas Bulas atbrīvošanu no amata". 

 

3.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā. 

(E.Grigorjeva) 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

Pašvaldībā saņemts Baibas Stūres iesniegums, kurā lūgts atbrīvot viņu no 

Administratīvās komisijas locekļa amata pienākumiem 2022.gada 1.jūnijā. Lūdz pieņemt 

lēmumu par B.Stūres atbrīvošanu un Baibas Šuminas ievēlēšanu komisijas sastāvā ar 

2022.gada 2.jūniju. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 249 "Par izmaiņām Bauskas novada 

pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā". 

 

4.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā. 

(A.Ozoliņa) 

Ziņo: Antra Ozoliņa. 

Saņemts Baibas Stūres iesniegums ar lūgumu atbrīvot viņu no komisijas locekles 

pienākumiem. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu par B.Stūres atbrīvošanu un Sanitas Reinsones 

ievēlēšanu interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotāciju sadales komisijā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 250 "Par izmaiņām Bauskas novada 

pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā". 

 

5.p. 

Par saistošo noteikumu “Par koku ciršanu ārpus meža Bauskas novada teritorijā” 

apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, J.Feldmanis, A.Cehanoviča, M.Mediņš, J.Krievs, A.Jātnieks, G.Kalniņš, 

R.Melgailis, I.Līdaka) 

Ziņo: Jānis Feldmanis. 

Lai noteiktu vienotu kārtību, kādā saņemama atļauja koku ciršanai ārpus meža Bauskas 

novada teritorijā, publiskās apspriešanas procedūras kārtību un zaudējumu atlīdzības samaksas 

kārtību par dabas daudzveidības samazināšanu Bauskas novada teritorijā, sagatavoti saistošie 

noteikumi. Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Sēdē izteiktie ierosinājumi, 

iestrādāti noteikumos, lūdz pieņemt lēmumu. 

M.Mediņš atgādina, ka Vides un attīstības komitejas sēdē bija rosinājis precizēt 

noteikumu 8.1.apakšpunktu par publiskās apspriešanas rīkošanu koku ciršanai teritorijā, kurā 

atrodas kultūras pieminekļi un tās aizsargjoslā. Bija rosinājis noteikt individuālās aizsardzības 

zonu. 

A.Cehanoviča paskaidro, ka konsultējusies ar Dabas aizsardzības pārvaldi. Dabas 

aizsardzības pārvalde norādīja, ka tas saistošajos noteikumos atsevišķi nav jāparedz.  

J.Feldmanis: to nosaka Ministru kabineta 2012.gada 2.maija noteikumi Nr.309 

atbilstoši teritorijas plānojumam.  

Uz M.Mediņa iebildi, ka tādā gadījumā Vecumnieku pagastā nevarēs nevienu koku 

nocirst, A.Cehanoviča: 8.punkts nosaka, ka nepieciešama publiskā apspriešana, ja nav noteikta 

individuālā aizsardzības zona. 

J.Krievs jautā, vai 4.punktā noteiktais, ka iesniegumus par koku ciršanu izskata 

apvienības pārvaldes vadītājs ir paredzēts viņa darba pienākumos. 

A.Cehanoviča: tas noteikts apvienību pārvalžu nolikumos.  

J.Krieva priekšlikums: 5.5.apakšpunktā  aiz vārda “apmēru” rakstīt: “atbilstoši 

16.punktā noteiktajam”. 16.punktu papildināt ar tekstu “saņemšanas vai izsniegšanas”.  

J.Feldmanis: MK 02.05.2012. noteikumi Nr.309 nosaka, kā aprēķina zaudējumus par 

dabas daudzveidības samazināšanu. 16.punktā noteikts, ka papildus noteikumiem Nr.309 tiek 

noteikti zaudējumu atlīdzības koeficienti. 

A.Jātnieks vēlas noskaidrot, vai klājot ceļam asfalta segumu Vecsaules pagastā,  ir 

saskaņota bērzu alejas zāģēšana. 

J.Feldmanis skaidro, ka bērzi nav reģistrēti kā aleja, bet atsevišķi koki. Tie bojā asfalta 

segumu. VAS  “Latvijas Valsts ceļi” atļauja ir izsniegta. Ja tā būtu aleja, tad darbi  būtu 

saskaņojami ar Dabas aizsardzības pārvaldi. 

R.Melgailis un G.Kalniņš iesaka 6.punktā rakstīt, ka šo darbību veic pirms projekta 

saskaņošanas Būvvaldē. 

Tiek atbalstīts priekšlikums par 6.punkta papildināšanu. 

R.Melgailis jautā, kā organizēs publisko apspriešanu, jo ne visi cilvēki izmanto 

datorus. 

A.Okmanis: varētu izlikt informāciju arī pie ziņojumu dēļa. 

I.Līdaka nepiekrīt, tas būs neobjektīvi. Informāciju varētu pielikt pie konkrēta koka, 

kuru gatavojas nocirst. Tas būtu objektīvi, nebūtu formāli. 

A.Cehanoviča: tas būtu liels administratīvais slogs. 

A.Okmanis ierosina noteikt, ka publisko apspriešanu organizē apvienību pārvalžu 

vadītāji un izliek paziņojumu arī pie informācijas stendiem. 
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Priekšlikums atbalstīts. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

1. Uzdot Tiesiskā nodrošinājuma nodaļai precizēt  

saistošos noteikumus, ievērojot sēdē izteiktos 

priekšlikumus. 

2. Pieņemt lēmumu Nr. 255 "Par saistošo noteikumu " 

Par koku ciršanu ārpus meža Bauskas novada 

teritorijā" apstiprināšanu" ar veiktajiem labojumiem. 

 

6.p. 

Par saistošo noteikumu “Par sociālajiem pakalpojumiem Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, D.Romanovska, I.Nagņibeda) 

Ziņo: Dina Romanovska. 

Sagatavotie saistošie noteikumi nosaka vienotus Bauskas novada pašvaldības sniegto 

sociālo pakalpojumu veidus, to pieprasīšanas, saņemšanas un samaksas kārtību. Pakalpojumu 

piešķiršanu administrē Bauskas novada Sociālais dienests budžeta resursu ietvaros. Lēmuma 

projekts tika skatīts gan Sociālajā un veselības komitejas sēdē, gan Finanšu komitejas sēdē. 

Komiteju sēdēs izteiktie priekšlikumi iestrādāti saistošajos noteikumos. Informē par 

veiktajiem labojumiem, precizējumiem. I. nodaļas 3.punktā svītrota otrā rindkopa, precizēts 

5.punkts. II. nodaļā svītrots 6.13.apakšpunkts. VII. nodaļā precizēts 34.4.apakšpunkts. VIII. 

nodaļā precizēts 36.punkts. X. nodaļā precizēts 50.punkts. Priekšlikums– svītrot XVII. nodaļu 

“Mājokļa un vides pielāgošana personām, kuras pārvietojas riteņkrēslā un riteņkrēsla pacēlāju 

ierīkošana”.  Par šo tiks gatavoti atsevišķi saistošie noteikumi. Līdz ar to precizējama saistošo 

noteikumu numerācija. 

Iebildumu  nav. Deputāti balso par saistošo noteikumu apstiprināšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 251 "Par saistošo noteikumu “Par 

sociālajiem pakalpojumiem Bauskas novadā” apstiprināšanu". 

 

7.p. 

Par sadraudzības un sadarbības līgumu atjaunošanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, kā 

arī Sociālās un veselības komitejas sēdē. 

Deputātiem jautājumu vai iebildumu nav.  

   

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 252 "Par sadraudzības un sadarbības 

līgumu atjaunošanu". 

 

8.p. 

Par apbalvojumu dibināšanu un nolikuma „Par Bauskas novada pašvaldības 

apbalvojumiem” apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, L.Ārente, J.Krievs) 

Ziņo: Laura Ārente. 

Sagatavotais nolikums nosaka Bauskas novada pašvaldības apbalvojumu veidus, 

apbalvojumam izvirzīto kandidātu ierosināšanas, izvērtēšanas un apbalvojumu piešķiršanas 

kārtību, apbalvojumu pasniegšanas kārtību, kā arī apbalvojumu tehnisko un māksliniecisko 

aprakstu. Apbalvojumu dibināšanas mērķis- godināt privātpersonas, juridiskas personas, 

personu grupas par nozīmīgu ieguldījumu un nopelniem novada labā. 2022.gada 28.martā 

saņemts Valsts Heraldikas komisijas atzinums, ka apbalvojumu dizaina skices atbilst 

mākslinieciskajiem kritērijiem. Nolikums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas 

sēdē. Atbilstoši deputātu ieteikumiem nolikums precizēts un papildināts. Labojumi veikti I. 

nodaļas 5., 6., 9.punktā, papildināta ar 10.punktu. Precizēts II. nodaļas 13.punkts, VI. nodaļas 

43.punkts. 

J.Krieva ieteikums- papildināt lēmuma projekta 3.punktu aiz vārda “apstiprināšanu” ar 

vārdu “izpildi”, kā arī precizēt nolikumā punktu  numerāciju. 

Citu iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 
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Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 253 "Par apbalvojumu dibināšanu un 

nolikuma „Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojumiem” 

apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 

9.p. 

Par nolikuma “Par līdzfinansējuma piešķiršanu uzņēmējdarbības uzsākšanai un attīstībai 

“Īsteno savu ideju Bauskas novadā!”” apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, M.Dūduma) 

Ziņo: Marija Dūduma. 

Nolikums nosaka komercdarbības atbalsta projektu iesniegšanas, izvērtēšanas, 

īstenošanas, atskaites un projektu rezultātu uzraudzības kārtību, kā arī pašvaldības 

līdzfinansējuma piešķiršanas nosacījumus projektiem uzņēmējdarbības uzsākšanai un 

attīstībai. Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, Finanšu komitejas 

sēdē. Pēc komiteju sēdēm veikti labojumi I. nodaļas 3.punktā, 9., 10.punktā, II. nodaļas 

29.punkts izteikts Finanšu komitejas atbalstītajā redakcijā. V. nodaļas 39.punkts izteikts 

Finanšu komitejas redakcijā, papildināts 45.punkts, precizēti VI. nodaļas 49., 51.punkts. 

Jautājumu, iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 254 "Par nolikuma “Par līdzfinansējuma 

piešķiršanu uzņēmējdarbības uzsākšanai un attīstībai “Īsteno 

savu ideju Bauskas novadā!”” apstiprināšanu". 

 

10.p. 

Par prioritāro projektu noteikšanu. 

(I.Tijone, A.Okmanis, I.Pētersone, A.Mačeks, I.Līdaka, G.Kalniņš) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Lai sagatavotos ES struktūrfondu plānošanas perioda darbības programmas pieejamam 

atbalstam, iesniedzot augstas gatavības projektus, sagatavots lēmuma projekts par prioritāro 
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projektu noteikšanu, uzsākot tiem būvprojektu izstrādi. Finansējumu paredzēt no pašvaldības 

2022.gada budžeta līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem un 2023.gada budžeta līdzekļiem. 

Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. Aicina 

atbalstīt. 

I.Pētersone aicina padomāt par Vecsaules pamatskolas sporta būves iekļaušanu 

sarakstā. Skolai ir perspektīvas attīstībai, ņemot vērā skolēnu skaitu. 

A.Okmanis paskaidro, ka divas tikšanās par šo jautājumu jau organizētas, bet 

būtiskākais ir finansējuma avots. Grūtības ir, bet tiks meklēti varianti. 

A.Mačeks piebilst, ka tiek pētīta situācija Latvijā, meklēta iespēja būvēt lētāku sporta 

zāli. 

I.Līdaka: būtisks faktors, ka Vecsaules skolā mainās direktori un tas, kādas kvalitātes 

pašvaldība vēlas redzēt jaunajā direktorā. 

G.Kalniņš uzskata ka prioritāro projektu saraksts nav pilnvērtīgi sagatavots gan 

attiecībā par Vecsaules pamatskolu, gan energoefektivitātes projektiem. Atliekot objektus, 

kam vajag sākt izstrādāt projektus, nav pārliecības, ka tuvākajā laikā pie šā jautājuma 

atgriezīsies. Šaubas rada arī lēmuma projekta 2.punkts, ka viss nebūs no budžeta līdzekļiem. 

A.Okmanis: attiecībā par finansējumu piekrīt, ka situācija ir sarežģīta. Ir skaidrs, ka 

viss finansējums nebūs no šā gada budžeta. Bet, lai iepirkumu komisija gatavotu darba 

uzdevumus un izsludinātu iepirkumus, saraksts ir tik īss. Iespējams, ka būs jāmeklē arī cits 

finansējums. Jādomā arī par to, kā nodrošināt līdzmaksājumus esošajiem projektiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu Nr. 256 "Par prioritāro projektu noteikšanu". 

 

11.p. 

Par prioritāro Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas projektu 

noteikšanu. 

(I.Tijone) 

Ziņo: Ilze Tijone. 

Lai sagatavotu Interreg VI-A Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 

projektus tematiskajos virzienos: institucionālo spēju stiprināšana un iedzīvotāju sadarbība, 

zaļa un ilgtspējīga attīstība, sociāli iekļaujoša sabiedrība, tūrisma, dabas un kultūrvēsturiskā 

mantojuma ekonomiskais potenciāls, nepieciešams izstrādāt projektu (pielikumā) koncepcijas 

un būvprojektus. Finansējumu nodrošināt no pašvaldības 2022.gada budžeta līdzekļiem 

neparedzētiem gadījumiem un 2023.gada budžeta līdzekļiem. Lēmuma projekts izskatīts un 

atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu ziņotājai nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 
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Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 257 "Par prioritāro Latvijas – Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas projektu noteikšanu". 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Energopārvaldības sistēmas rokasgrāmatas 4.redakcijas 

apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, R.Ignatjevs, J.Krievs) 

Ziņo: Raitis Ignatjevs. 

Bauskas novada pašvaldība iesaistījās ES pētniecības un inovāciju programmas 

“Apvārsnis 2020” projektā ar Granta finansējumu un sāka energopārvaldības sistēmas 

veidošanu. Energopārvaldības sistēma apstiprināta 2018.gadā. Dokuments, kas nosaka kārtību, 

kādā darbojas pašvaldības sistēma, ir rokasgrāmata. 2019.gadā izdots sertifikāts, ka 

eneergopārvaldības sistēma ir auditēta un atbilst standarta prasībām. Administratīvi teritoriālās 

reformas rezultātā Bauskas novada sastāvā ir iekļauti Iecavas, Rundāles, Vecumnieku novadi. 

Veikta informācijas apkopošana un jaunā energopārvaldības sistēma ietver 146 pašvaldības 

ēkas, ielu apgaismojumu un pašvaldības autoparku. Lūdz apstiprināt Energopārvaldības 

sistēmas rokasgrāmatas 4.redakciju. Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

J.Krievs norāda uz neprecizitāti rokasgrāmatā, lūdz to izlabot. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 258 "Par Bauskas novada pašvaldības 

Energopārvaldības sistēmas rokasgrāmatas 4.redakcijas 

apstiprināšanu" ar labojumiem 

 

13.p. 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu ziedojumam sadraudzības pašvaldībai Ukrainā - Malinas 

pilsētai. 

(A.Okmanis, G.Kalniņš) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

Bauskas novada pašvaldībai notiek regulāra komunikācija ar Ukrainas Republikas 

Malinas pilsētas domi. Malinas pilsētā situācija pasliktinās,  nepieciešama pastāvīga humānā 

palīdzība, jo kara rezultātā sagrautas ēkas, skolas. Nepieciešams autobuss pārvadājumiem, lai 

bērnus nogādātu uz mācību iestādēm. Nepieciešama arī cita tehnika, instrumenti, ģeneratori, 

metināmie aparāti. Varētu organizēt uzņēmēju, fizisku personu ziedojumu pieņemšanu. 

Atbilstoši Ukrainas civiliedzīvotāju atbalsta likumam pašvaldībai ir tiesības dāvināt finanšu 

līdzekļus Ukrainas iedzīvotāju atbalstam. Priekšlikums- piešķirt finansējumu 20 000 euro no 

finanšu līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem autobusa iegādei.  

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 259 "Par finanšu līdzekļu piešķiršanu 

ziedojumam sadraudzības pašvaldībai Ukrainā - Malinas 

pilsētai". 

 

14.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu Codes luterāņu baznīcas tehniskajam apsekojumam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 260 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

Codes luterāņu baznīcas tehniskajam apsekojumam". 
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15.p. 

Par aizņēmumu investīciju projekta “Pašvaldības autoceļa B7 “Priedītes–Mežotnes 

stacija” pārbūve (1806 m) posmā no 0,0. km līdz 1,806 km” īstenošanai. 

(A.Okmanis, A.Sietiņš) 

Ziņo: Aigars Sietiņš. 

 Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija ir izvērtējusi investīciju projekta 

“Pašvaldības autoceļa B7 “Priedītes-Mežotnes stacija” pārbūve (1806 m), posma no 0,0 km 

līdz 1,806 km”  atbilstību Ministru kabineta 22.02.2022. noteikumiem Nr.143 un to 

apstiprinājusi. 2022.gada 11.maijā ar rīkojumu Nr.325 projekts atbalstīts.  Sagatavots lēmuma 

projekts par aizņēmuma 217 023,80 EUR ņemšanu Valsts kasē projekta īstenošanai. 

Aizņēmumu atmaksāt paredzēts 10 gados. Lūdz pieņemt lēmumu. 

 Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 261 "Par aizņēmumu investīciju projekta 

"Pašvaldības autoceļa B7 "Priedītes–Mežotnes stacija" 

pārbūve (1806 m) posmā no 0,0. km līdz 1,806. km" 

īstenošanai". 

 

16.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam „Dzīvojamo ēku Liepu ielā 8 un 10, Īslīces 

pagastā teritorijas labiekārtošana un stāvlaukumu izbūve”. 

(A.Okmanis, A.Gurkovskis) 

Ziņo: Aleksandrs Gurkovskis. 

Lūdz atbalstīt lēmuma projektu par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam  dzīvojamo 

ēku Liepu ielā 8 un Liepu ielā 10, Īslīces pagastā teritorijas labiekārtošanai un stāvlaukuma 

izbūvei. Projekta kopējā summa 44 663,17 EUR. Projekts atbilst Bauskas novada domes 

20.12.2012. saistošajiem noteikumiem Nr.24. Lēmuma projekts paredz piešķirt 

līdzfinansējumu 50 % jeb 22 331,57 EUR no Bauskas apvienības pārvaldes budžeta.  Lēmuma 

projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Atbilstoši Finanšu komitejas ierosinājumam  tas 

papildināts ar 3.punktu- par līguma noslēgšanu starp pašvaldību un biedrību “Lauku 6”. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 262 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

projektam „Dzīvojamo ēku Liepu ielā 8 un 10, Īslīces pagastā 

teritorijas labiekārtošana un stāvlaukumu izbūve”". 

 

17.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par nedzīvojamo 

telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 263 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par nedzīvojamo 

telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu”". 

 

18.p. 

Par izmaiņām atkritumu apsaimniekošanas maksā Bauskas novada Bārbeles, Kurmenes, 

Skaistkalnes, Stelpes, Valles un Vecumnieku pagastu teritorijās. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Aicina deputātus 

izteikties debatēs. 

 Jautājumu vai iebildumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 264 "Par izmaiņām atkritumu 

apsaimniekošanas maksā Bauskas novada Bārbeles, 

Kurmenes, Skaistkalnes, Stelpes, Valles un Vecumnieku 

pagastu teritorijās".  

 

19.p. 

Par atļauju SIA “Eco Baltia vide” izvietot jaunu atkritumu šķirošanas, uzglabāšanas, 

sagatavošanas pārstrādei vietu Bērzkalnu ielā 77, Bauskā. 

(A.Okmanis, J.Feldmanis, I.Līdaka) 

Ziņo: Jānis Feldmanis. 

SIA “Eco Baltia vide” iesniegumā pašvaldībai informē, ka plānots pārcelt atkritumu 

apsaimniekošanas vietu no Īslīces iela 5A, Bauskā uz Bērzkalnu iela 77, Bauskā. Lūdz atļaut 

jaunajā vietā izvietot jaunu atkritumu šķirošanas, uzglabāšanas, sagatavošanas pārstrādes vietu 

dalīti vāktā iepakojuma un atkritumu šķirošanai, atkritumu uzglabāšanai, stikla iepakojuma 

uzglabāšanai, stikla atkritumu uzglabāšanai, koka iepakojuma uzglabāšanai, nolietoto 

elektrisko un elektronisko iekārtu apsaimniekošanai, videi kaitīgo preču apsaimniekošanai. Ar 

zemes īpašnieku noslēgts zemes nomas līgums. Pēc darbības vietas maiņas palielināsies 

pārstrādes atkritumu tonnas. Lēmuma projekta 1.punktā iestrādāts Vides un attīstības 

komitejas priekšlikums– ka ne vēlāk kā 3 mēnešu laikā pēc atļaujas saņemšanas darbībai 

Bērzkalnu ielā 77 likvidējama atkritumu apsaimniekošanas vieta Īslīces ielā 5A.  Lūdz 

pieņemt lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 265 "Par atļauju SIA “Eco Baltia vide” 

izvietot jaunu atkritumu šķirošanas, uzglabāšanas, 

sagatavošanas pārstrādei vietu Bērzkalnu ielā 77, Bauskā". 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4, Bērzkalnu iela 7, 

Bauskā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts par nekustamā īpašuma Bērzkalnu ielā 7- 4, Bauskā atsavināšanu 

izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 266 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Bērzkalnu iela 7, Bauskā 

atsavināšanu". 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Stabiņi”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts par nekustamā īpašuma “Stabiņi”, Iecavas pagastā atsavināšanu 

izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 267 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Stabiņi”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Mazainavas”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts par nekustamā īpašuma “Mazainavas”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 268 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „Mazainavas”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu". 

 

23.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Bauskas iela 25” Vecumnieku pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 269 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Bauskas iela 25” Vecumnieku pagastā". 

 

24.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 29.oktobra lēmumā "Par vietējās 

nozīmes autoceļa V1025 Bauska -Gailīši -Lietuvas robeža ceļa posma pārņemšanu 

pašvaldības bilancē". 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 270 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2020.gada 29.oktobra lēmumā "Par vietējās nozīmes 

autoceļa V1025 Bauska -Gailīši -Lietuvas robeža ceļa posma 

pārņemšanu pašvaldības bilancē"". 

 

25.p. 

Par dzīvojamās mājas Dārza iela 24, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 271 "Par dzīvojamās mājas Dārza iela 

24, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam". 

 

 

Sēdi beidz 2022.gada 26.maijā plkst. 10.30. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2022.gada 30.jūnijā plkst. 9. 
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Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 52 lp. 

2. 26.05.2022. saistošie noteikumi Nr.11 “Par koku ciršanu ārpus meža Bauskas novada 

teritorijā “ uz 6 lp. 

3. 26.05.2022. saistošie noteikumi Nr.10 “Par sociālajiem pakalpojumiem Bauskas novadā” 

uz 14 lp. 

4. 26.05.2022. nolikums Nr.29 “Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojumiem uz 14 lp. 

5. 26.05.2022. nolikums Nr.30 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu uzņēmējdarbības 

uzsākšanai un attīstībai “īsteno savu ideju Bauskas novadā”” uz 29 lp. 

6. Energopārvaldības sistēmas rokasgrāmata uz 53 lp. 

7. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa parakstītā domes sēdes darba kārtība uz 

4 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

Sēdes protokolētāja     Mārīte Dābola 


